
 

 

Ordre del dia Consell Consultiu Comunicació 

Dia 17 de desembre de 2019, a les 18 hores 

 

Assistents: 

Regidor de comunicació, Jordi Acero 

ERC-Gent x Vilassar, Jordi Argilaga 

Junts per Vilassar, Montse Villalonga 

Babord, Cristina Ribas 

PSC, Manel Balaguer 

Equip tècnic municipal: Jaume Cabot, Cristina Lancho i Rafel López 

S’excusen els senyors Damià del Clot i Juan Díaz 

 

A les 18:10 hores s’inicia la reunió sense la presència de la Montse Villalonga i 
Cristina Ribas. 

La sessió es grava per si alguna persona assistent vol consultar amb exactitud 
el tractat a la reunió. 

A les 18:17 hores s’incorpora Cristina Ribas. 

A les 18:54 hores s’incorpora Montse Villalonga. 

 

1. Presentació dels nous membres del Consell 

President: Damià del Clot i Trias – delclottd@vilassardemar.cat 

Regidor: Jordi Acero Garcia – acerogj@vilassardemar.cat 

ERC-Gent x Vilassar: Jordi Argilaga Gil – jordiargilaga@gmail.com 

Junts per Vilassar: Montse Villalonga Corominas - monvillalonga@gmail.com 

Babord: Cristina Ribas Barberan – crisribas@gmail.com 

PSC: Manel Balaguer González – manelbalaguer@icab.cat 

Ciutadans: Juan Díaz Delgado – juandiaz@ebcn.cat 
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El regidor fa una presentació de les intencions de convocar les dues reunions de 
comissió de seguiment anual. 

Es presenten els nous membres del Consell Consultiu. 

 

2. Aprovació, si escau, de l’acta anterior 

S’aprova l’acta amb l’abstenció del representant del PSC i el vot favorable del 
representant de ERC-Gent x Vilassar i el regidor Jordi Acero. 

 

3. Presentació de la proposta de Pla de Comunicació 

El regidor exposa que en l’anterior mandat es va tenir una auditoria de 

comunicació encarregada per l’equip de govern de Quim Ferrer. 

Una de les conclusions de l’auditoria és la necessitat de fer un Pla de 

comunicació de l’Ajuntament, que tingui en compte tant la comunicació interna 

com l’externa. 

S’ha contractat una empresa, Pau Canaleta, per fer el Pla de Comunicació. 

Es demana si un cop presentat el Pla i abans d’aprovar-lo es pot presentar al 
Consell Consultiu. El regidor proposa convocar un Consell amb la presència d’en 
Pau Canaleta. 

També es proposa la possibilitat de què els membres del Consell Consultiu 
puguin participar en el procés d’entrevistes prèvies per a la construcció del Pla. 
Una altra possibilitat és que faci una presentació prèvia al Consell i es facin 
aportacions. El regidor es compromet a parlar amb en Pau Canaleta per veure 
quina de les dues opcions veu millor. 

 

4. Proposta de modificació del Reglament de mitjans de Comunicació 

El regidor explica que en arribar a la Regidoria volia fer una auditoria del 
compliment del Reglament. 

No obstant això, tècnicament es va proposar treballar una futura modificació del 
Reglament diferenciant el que són els elements generals dels mitjans per a 
qualsevol persona, entitat... i, per una altra banda, per als grups municipals. 

De tota manera esperarem que estigui fet el Pla de Comunicació per adequar les 
qüestions que apareguin en les noves redaccions del o dels reglaments. 

 

5. Celebració 40è aniversari de Vilassar Ràdio 

El 23 de juny de 2020 es compleixen 40 anys de la ràdio. Està previst fer una 

festa un cop finalitzada la Festa Major. Està previst fer un acte institucional amb 

antics col·laboradors, un programa de ràdio al carrer amb la participació d’antics 

col·laboradors i una acte més festiu amb un concert. 

 

6. Altres temes: 



a. Web municipal 

El regidor explica la situació. S’està acabant d’acordar si es farà 
adjudicació via licitació o via Diputació. Si es decideix fer una licitació 
es farà un procés de consulta preliminar de mercat per conèixer la 
situació del mercat, es preveu que es pugui fer dins del mes de gener. 

b. Revista/butlletí municipal 

El Cap de l’Àrea de Serveis Personals explica que encara no s’ha 
acabat de redactar el plec tècnic de condicions per poder fer el concurs 
per a l’adjudicació del contracte de serveis de disseny, maquetació i 
impressió del butlletí municipal i que les principals diferències respecte 
l’actual serà la mida del format i que es demanarà que sigui més visual. 
Els membres del Consell Consultiu demanen que se’ls enviï aquest 
document per a la seva consulta. 

c. Revisió de les tertúlies polítiques a Vilassar Ràdio 

En Jaume Cabot explica la situació actual de les tertúlies. Al llarg del 
2019 no s’han pogut fer totes les previstes atès els períodes pre i 
electorals. El format acordat fa dos anys és abordar dos temes: un de 
local i un de general. De tota manera, habitualment només dona temps 
d’abordar el tema local ja que en moltes ocasions se’n deriven altres 
del tema principal que es tracta a nivell local. 

Es planteja si es vol fer algun tipus de modificació. No es planteja cap 
modificació. 

d. Altres temes 

Montse Villalonga pregunta sobre la periodicitat dels consells. Es 
respon que cada sis mesos. El regidor respon que es faran tots els que 
estableix el Reglament. 

Montse Villalonga pregunta sobre un document en relació amb la nova 
pàgina web. Se li expliquen els terminis que hi ha en relació amb la 
contractació, per tant, no hi ha cap document ara per ara. 

Jordi Argilaga demana que les reunions es facin a les 19 hores perquè 
té dificultats per arribar abans. Tothom està d’acord. 

 

Finalitza la reunió a les 19:23 hores 

 

Signat electrònicament 

 


